## رئيس محلس الإدارة ورئيس اللجنة التنفيذية Chairman Of The Board Of Directors & Chairman Of The Executive Committee

Date: 3

Ref:

May 2020

Ramadan 1441

10 / 10 / 200 / 2020

To: Chief Executive Officer

**Boursa Kuwait** 

Peace, Mercy and Blessings of Allah be upon you.

Subject: Supplementary Disclosure KFH Acquisition of AUB-Bahrain

In reference to the above, and in line with Kuwait Finance House 'KFH' adherence to CMA Executive Bylaws Book 10 (Disclosure and Transparency), KFH would like to report the

In reference to the news circulated in newspapers and various means of media outlets about the impact of the current crisis on both banks as well as the valuation of their assets, and the previous disclosure (Announcement 3 for AUB-Bahrain's Shareholders) dated 12 April 2020, regarding the agreement of the Boards of Directors of the two banks to postpone the acquisition procedures of KFH offer to acquire 100% of the issued and paid up share capital of Ahli United Bank B.S.C (AUB-Bahrain), in both the State of Kuwait and the Kingdom of Bahrain, till December 2020 due to Coronavirus Pandemic (COVID-19) and suspension of normal work activities, KFH emphasizes the following:

- Upon taking the postponement decision in its meeting dated 12 April 2020, the BoD had taken into account the necessity to consider all possible risks resulting from the current crisis of the Coronavirus pandemic (Covid-19) and any material changes in the assets of the two banks, as well as to update any previously conducted studies, if necessary.
- KFH BoD's is resolved on preserving the interests of shareholders and investors by adopting the utmost care

Moreover, KFH will disclose in a timely manner any relevant developments.

Best Regards,

Hamad Abdullmohsen Al-Marzouq



2020 م 3

1441 هـ رمضان 10 الموافق:

2020 / 200 / 10 / 10 الإشارة:

السيد/ الرئيس التنفيذي المحترم بورصة الكوبت

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته

الموضوع: إفصاح مكمل إستحواذ بيتك على البنك الأهلى المتحد - البحرين

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وحرصاً من بيت التمويل الكويتي "بيتك" على الإلتزام بمتطلبات الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لهيئة أسواق المال، يفيد بيتك بما يلي:

بالإشارة إلى الأخبار المتداولة في الصحف ووسائل التواصل المختلفة عن تأثير الأزمة الحالية على كلا البنكين وتقييم أصولهما وإلى الإفصاح السابق الخاص بـ (إعلان 3 لمساهمي البنك الأهلى المتحد - البحرين) بتاريخ 12 أبريل 2020 بشأن وقف تنفيذ إجراءات عرض إستحواذ بيتك على 100% من الأسهم الصادرة والمدفوعة للبنك الأهلى المتحد - ش.م.ب (البنك الأهلى المتحد - البحرين)، في دولة الكويت ومملكة البحرين حتى شهر ديسمبر 2020 بسبب جائحة فيروس كورونا (كوفيد-19) وتعطيل الأعمال، يؤكد ببتك على مايلى:

- أن مجلس الإدارة قد راعى عند اتخاذه قرار التأجيل في اجتماعه بتاريخ 12 أبريل 2020 ضرورة دراسة كافة المخاطر المحتملة والناتجة عن الأزمة الحالية لجائحة فيروس كورونا (كوفيد-19) وأية تغييرات جوهربة قد تنتج عنها على أصول البنكين فضلاً عن تحديث أية دراسات تم إجراؤها سابقاً إن تطلب الأمر.
- حرص مجلس إدارة بيتك على مصالح المساهمين والمستثمرين من خلال تبنى أقصى درجات الحيطة والحذر.

هذا وسيقوم بيتك بالإفصاح في حينه بخصوص أية تطورات تتعلق بهذا الموضوع.

> وتفضلوا بقبول فائق الإحترام، حمد عيد المحسن المرزوق

> > السادة / هيئة أسواق المال السادة / بنك الكويت المركزي

Copy: **Capital Markets Authority** Central Bank of Kuwait

3 May 2020

Kuwait Finance House (KFH)

Appendix (13)

**Supplementary Disclosure Form** 

KFH Acquisition of AUB-Bahrain

3 مايو 2020

بيت التمويل الكويتي (بيتك)

ملحق رقم (13) نموذج الإفصاح المكمل

إستحواذ بيتك على البنك الأهلي المتحد - البحرين

## **Supplementary Disclosure**

which are members of the same Group, the other companies' disclosure

obligations are limited to disclosing the information and the financial effect

occurring to that company itself.

الإفصاح المكمل

المدرجة ذات العلاقة يقتصر على ذكر المعلومة والأثر المالي المترتب على تلك السركة بعينها.

		الإقصاح المكمل	
Date	Listed Company	الشركة المدرجة	التاريخ
3 May 2020	Kuwait Finance House (KFH)	بيت التمويل الكويتي "بيتك"	3 مايو 2020
Disclosure Title		عنوان الإفصاح	
KFH Acquisition of AUB-Bahrain		إستحواذ بيتك على البنك الأهلي المتحد - البحرين	
Date of Previous Disclosure		تاريخ الإفصاح السابق	
12 April 2020 Announcement (3) for AUB-Bahrain' Shareholders		12 إبريل 2020 إعلان (3) لمساهمي البنك الأهلي المتحد - البحرين	
Material Information		المعلومة الجوهرية	
In reference to the news circulated in newspapers and various means of media outlets about the impact of the current crisis on both banks as well as the valuation of their assets, and the previous disclosure (Announcement 3 for AUB-Bahrain's Shareholders) dated 12 April 2020, regarding the agreement of the Boards of Directors of the two banks to postpone the acquisition procedures of KFH offer to acquire 100% of the issued and paid up share capital of Ahli United Bank B.S.C (AUB-Bahrain), in both the State of Kuwait and the Kingdom of Bahrain, till December 2020 due to Coronavirus Pandemic (COVID-19) and suspension of normal work activities, KFH emphasizes the following:  • Upon taking the postponement decision in its meeting dated 12 April 2020, the BoD had taken into account the necessity to consider all possible risks resulting from the current crisis of the Coronavirus pandemic (Covid-		السابق الخاص بـ (إعلان 3 لمساهمي البنك الأهلي المتحد - البحرين) بتاريخ 12 إبريل 2020 بشأن وقف تنفيذ إجراءات عرض استحواذ بيتك	
<ul> <li>19) and any material changes in the assets of the two banks, as well as to update any previously conducted studies, if necessary.</li> <li>KFH BoD's is resolved on preserving the interests of shareholders and investors by adopting the utmost care and caution.</li> <li>Moreover, KFH will disclose in a timely manner any relevant developments.</li> </ul>		دراسات تم إجراؤها سابقاً إن تطلب الأمر.  حرص مجلس إدارة بيتك على مصالح المساهمين والمستثمرين من	
		خلال تبني أقصى درجات الحيطة والحذر. عذا وسيقوم بيتك بالإفصاح في حينه بخصوص أية تطورات تتعلق هذا لموضوع.	
	of the Material Information	أثر المعلومة الجوهرية	
on the Company's Financial Position		على المركز المالي للشركة	
Currently, there is no effect on KFH's Financial Position.		لا يوجد أثر في الوقت الحالي على المركز المالي لبيتك.	
Significant Effect on the financial position shall be mentioned if the material information can measure that effect, excluding the financial effect resulting from tenders or similar contracts.		تم ذكر الأثر على المركز المالي في حال كانت المعلومة الجوهرية قابلة لقياس ذلك الأثر، ويستثنى لأثر المالي الناتج عن المناقصات والممارسات وما يشبهها من عقود.	
If a Listed Company, which is a member of a Group, disclosed some material information related to it and has Significant Effect on other listed companies' which are members of the same Group, the other companies' disclosure		من مجموعة بالإفصاح عن معلومة جوهرية تخصبها ولها انعكاس ية من ضمن المجموعة، فإن واجب الإفصاح على باقي الشركات لـ ذك العامرة مالآن اللذاء على الشركة بعيما.	وثرعلى باقي الشركات المدرج